

DOCX.MY
BERITA ONLINE ANDA!

Info semasa, Kesihatan, Terkini, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi , Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

www.docx.my

DOCX.MY
SENANG DOWNLOAD

KEMENTERIAN PENDIDIKAN KPM BAKAL BANGUNKAN SEKOLAH SUKAN PENDIDIKAN KHAS



PUTRAJAYA: Kementerian Pendidikan (KPM) sedang mengembangkan sebuah sekolah sukan pendidikan khas yang dijadwalkan akan beroperasi penuh pada tahun 2025.

Menteri Pendidikan, Fadhlina Sidek, menyatakan bahwa sekolah tersebut sedang dibangun di Bandar Enstek, Nilai, Negeri Sembilan sebagai salah satu komitmen

kementerian dalam mempromosikan pembudayaan sukan sesuai dengan perkembangan terkini.

"Sekolah sukan tersebut juga akan membantu membentuk karakter dan kesehatan siswa, serta memimpin konsep 'Anak Yang Baik lagi Cerdik' yang diterapkan oleh kementerian.

"Saat ini, sekolah tersebut sedang dalam tahap pembangunan, dan kami akan memberikan perhatian utama pada aspek infrastruktur dan pelatihan," katanya saat ditemui setelah menghadiri majlis Anugerah Sukan KPM-MSSM-MILO 2022, di sini hari ini.

Dia juga menyatakan bahwa mereka sedang dalam proses menentukan jenis sukan yang akan diprioritaskan di sekolah tersebut, termasuk yang memberikan harapan untuk meraih medali dalam kejuaraan sukan paralimpik di tingkat internasional.

Sebelumnya, Fadhlina memberikan 13 penghargaan kepada 13 penerima, termasuk atlet, guru, dan staf KPM yang berprestasi dalam MSSM tahun lalu.

Pada acara tersebut, KPM juga memberikan Anugerah Emas KPM kepada juara lari negara, Muhammad Azeem Fahmi, yang sekarang berbasis di Amerika Serikat.

Anugerah Sukan KPM-MSSM-MILO 2022 juga memberikan Anugerah Tunas Harapan Putera kepada Muhammad Aqil Mirza Mapiz; Anugerah Tunas Harapan Puteri kepada Wong Poe Syuen; Anugerah Pendidikan Khas Putera kepada Bryan Lau Sze Kai; dan Anugerah Pendidikan Khas Puteri kepada Brenda Anellia Larry.

Selain itu, Anugerah Khas Putera diberikan kepada S Jegadish; Anugerah Khas Puteri kepada Nur Irdina Amani Imran; Anugerah Guru Berjasa Lelaki kepada Najmulhuda Mohd. Mokhtaruddin; dan Anugerah Guru Berjasa Wanita kepada Aminah Asaari.

Sementara itu, Anugerah Jurulatih Cemerlang diberikan kepada Muhammad Amir Izwan Tan Abdullah, yang juga merupakan mantan jurulatih Muhammad Azeem, sementara Anugerah Tokoh Sukan Kepimpinan diterima oleh Suhaimi Sun Abdullah.

Anugerah Putera diterima oleh atlet skuasy, Harith Danial Jefri, dan Anugerah Puteri diberikan kepada atlet gimrama, Ng Joe Ee.

Anugerah Sukan KPM-MSSM-MILO menjadi wadah untuk mengakui bakat yang luar biasa dan dedikasi atlet sekolah yang berprestasi dalam bidang sukan